
  
 

 
Valtuutettu Jari Valkosen valtuustoaloite: Joukkoliikenne Vakka-Suomeen 
 
Kaupunginvaltuusto 31.10.2022 § 94  
  
 

 
 - 

 
Päätös: Kaupunginvaltuusto päätti lähettää aloitteen kaupunginhallituksen 

valmisteltavaksi. 
 
______ 
 
 
 
Kaupunginhallitus 14.11.2022 § 438  
  
 

Valtuutettu Jari Valkonen esittää aloitteessaan Vakka-Suomen 
sisäisen joukkoliikennehankkeen valmistelun aloittamista. 
 

Esittelijä: Kaupunginjohtaja Atso Vainio 
 
Keskustelun kuluessa Jari Valkonen esitti, että aloite lähetetään 
Ukipoliksen valmisteltavaksi. 
 
Esitystä ei kannatettu, joten se raukesi. 
 

Päätösehdotus: Kaupunginhallitus päättää lähettää aloitteen kaupunkisuunnittelun 
valmisteltavaksi. 
 

Päätös: Ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
______ 
 
 
 
Kaupunginhallitus 30.01.2023 § 29    
894/08.01.00.01/2022  
 
Valmistelija: kaupunginarkkitehti Leena Arvela-Hellén 

etunimi.sukunimi(ät)uusikaupunki.fi 
 
Valtuutettu Jari Valkonen on tehnyt valtuustoaloitteen, jossa 
esitetään toimivan joukkoliikenteen luomista koko Vakka-Suomen 
alueelle.  Aloitteessa esitetään, että koulukyytien, kelakyytien sekä 
Ukikyydin varoja yhdistetään muiden Vakka-Suomen kuntien 
kanssa. Näin turvattaisiin tasa-arvoinen ja edullinen liikkuminen 
mahdollisimman monelle maakunnan asukkaalle. Käytännön 
valmisteluita esitetään hoidettavaksi Ukipoliksessa.  



  
 

Uudenkaupungin kaupunki ostaa tällä hetkellä kuntien välistä 
joukkoliikennettä Turkuun, Raumalle ja Laitilaan yhdessä Ely-
keskuksen ja kuntien kanssa. Näillä vuoroilla pääsee myös Vakka-
Suomen alueella Vehmaalle, Pyhärantaan ja Laitilaan. Kaupunki 
ostaa sisäisiä vuoroja Pyhämaan, Kalannin ja Lokalahden alueella.  
 
Kaupungin talousarviossa kaupunkisuunnittelussa on varattu 
määräraha joukkoliikenteeseen n. 560.000 €. Tällä hetkellä 
joukkoliikennettä ajaa LS-liikennelinjat. Kaupungin sopimukset 
sisäisissä linjoissa loppuvat nyt keväällä 2023 ja ne on tarkoitus 
kilpailuttaa. Kilpailutuksessa pyritään parhaaseen reittien 
optimointiin, jotta mahdollisimman moni voisi palvelua käyttää.  
 
Ukikyyti-kokeilu loppui joulukuussa 2022 ja näin ollen keskusta-
alueella joukkoliikenteen kehittämiseen ei ole osoitettu erillistä 
määrärahaa.   
 
Kelakyytien rahoitus on hyvinvointialueen budjetissa.  
 
Vakka-Suomen alueella toimivaltainen viranomainen kuntien 
välisessä liikennöinnissä on ELY-keskus.   
 

Esittelijä: Kaupunginjohtaja Atso Vainio 
 

Päätösehdotus: Kaupunginhallitus merkitsee annetun selvityksen tiedoksi, antaa sen 
edelleen tiedoksi valtuustolle vastauksena aloitteeseen ja esittää, 
että aloite merkitään käsitellyksi.   
 

 
 

Päätös: Ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
______ 
 


